
1 

 

 הועדה לענייני ביקורת
 

 פרוטוקול ישיבת הועדה לענייני ביקורת
 4ישיבה מס' 

 
 25.2.2019  -שני יום 

 
   ל העירייה"מנכ –מר אריאל הילדסהיימר  נוכחים:

 העירייהגזבר  –מר יוסי מזרחי 
 יו"ר הועדה  - סלוצקי דבי' גב

 חברת הועדה -גב' אנה פוזמנטיר 
 הועדה חברת -איילת ארז סגן ' גב

 חברת הועדה  -גב' גלי שחר  
 חבר הועדה - לורן עייאשמר 

 מבקר העירייה - מר משה הנדין
 מזכירת הועדה  - גב' מיכל ירון  

 
 
 

ל העירייה וגזבר העירייה לקחת חלק "לענייני ביקורת הזמינה את מנכועדה הו
, 2017ח ביקורת לשנת "בישיבת הוועדה על מנת להעלות בפניהם סוגיות שעלו מדו

 :כדלקמן
 
 חות בנושא החשמל, וחריגות משקל בפינוי אשפה. "הדו כדוגמת,   חסכון כספי.  1

 טנציאל לחיסכון ובנוסף רואה והוועדה ממליצה לערוך אומדן לצורך בדיקת הפ      
 שיה וניהול שיבחן תהליכי עבודה חשיבות רבה בגיוס מהנדס תעהוועדה       
 והתייעלות במחלקות/אגפים השונים.      

 
 קבלת וכן נגד חברות שלא עמדו בתנאי המכרז. כ,   טלת קנסות והשבת כספיםה.  2

 על עבודות קבלנים ונותני שירות. חוות דעת      
 
 שירותים למוסדות העוסקים בנתינת  במכרזים ,סינכרון בין מחלקות העירייה.  3

 שעות  -דוגמאל חייבות.תהעירייה השונים לצורך התאמה לכללים וההוראות המ      
 עבודה של קבלני גינון במוסדות חינוך.       

 
 חברי הוועדה העלו את עניין העברתם של עובדים שעברו על טוהר ,   טוהר מידות.  4

 ה להמידות למחלקות אחרות בעירייה, וביקשו כי יערך מעקב אחר עובדים א      
 לתפקידם החדש.  ת חוות דעת מאז העברתםבאמצעו      

 
 על מנת שהביקורת תהיה אפקטיבית, ביקשו ,   חות ביקורת"יישום המלצות דו.  5

 חות משנים קודמות ותפעל ליישם "חברי הוועדה כי הנהלת העיר תעבור על דו     
 , ניהול כספי בתיכון חות בנושא אבטחת מידע"המלצות שטרם בוצעו, כגון דו     
 אביב ועוד.     
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 סכון ילדעת חברי הוועדה יש לתעדף את ההמלצות/המשימות על פי הח    
 הפוטנציאלי הגלום בהן.     

 
 

לסרוק את ההמלצות ולהתייחס ,  הגיב כי ינחה את כלכלנית העירייה העירייהגזבר 
  .לכאלה שיש להן ביטוי כספי

 מסר כי הנושא נמצא בטיפול.  -אשר לנושא השבת הכספים מחברת פינוי אשפה
  

העירייה רואה חשיבות רבה בביקורת לצורך ייעול ציין כי הנהלת ,  העירייה ל"מנכ
 . תהליכים והתייעלות כספית

 "בטווח הקצר"ל כי כבר בימים אלה נערכת התייעלות "בתחום הכספי ציין המנכ
חיצוניים וספקים, יועצים התקשרויות עם מצום צבחינה ו שעיקרה ,₪מיליון  21של 

 ועוד. לפרטיה  בדיקת כל הוצאה עירונית
ל כי בימים אלה יוצאת העירייה לבחירת "המנכציין  –לגבי הטווח הארוך 

חברה/יועץ לבדיקת המבנה הארגוני וההתייעלות הכלכלית שילווה את העירייה 
 ת נושאים שונים. ופה קצובה, לצורך בדיקלתק

 
ל כי נמצא שערבויות לא חולטו והקנסות אכן היו "אשר לנושא קנסות ציין המנכ

ספקים וחוות דעת על קבלנים  גם לגבי הערכתכך זו תשתנה. ומדיניות  –מינורים 
 כמו גם הערכת עובדים.

הרבה עוד הוסיף כי נושא ההתקשרויות נמצא בבדיקה מעמיקה שכן, נמצא כי 
 ו באמצעות מכרזים.לא נערכ התקשרויות

 
מיועדים מנהלים  ימפגשל כי "ציין המנכ ,סנכרון בין מחלקות העירייה לנושא אשר 

ות/אגפי ין מחלקסנכרון ושיתופי פעולה בתחומי העבודה בבין היתר ליצירת 
 רמה המעשית.העירייה ב

 
 ל ציין כי בנושא טוהר המידות, מדיניות העירייה היא אפס סובלנות."המנכ

 החובה על קיום משמעת ובקרה חלה על המנהלים.
 

המלצות הל כי בנוסף לבדיקת "חות ביקורת, ציין המנכ"דוהמלצות בנושא 
כל הרי מאז נכנס לתפקידו הנהיג כי  , תבצע על ידי הכלכלניתחות קודמים, שת"דומ
באופן מחייב התייחסות בכתב של ראש האגף הממונה, על כל סעיף וסעיף.   -ח "דו

 זה ניתן לקיים מעקב על ביצוע ההמלצות על פי לוח זמנים. 
                                                   

 
 
 

                                                                                        ___________________ 
                                                                                               

 דבי סלוצקי                                                                                                
     יו"ר הועדה                                                                                                


